
Saksprotokoll i Ungdomsrådet - Bjugn kommune - 27.11.2012
Behandling:
Ungdomsrådet ønskes å vises mer ved å få inn forslag fra ungdom. Ungdom skal ikke 
behøve å finne ut hvem som er med i ungdomsrådet, med en postkasse vil det være lettere å 
få sagt fra. 

Forslag fra Ida Barseth: Det henges opp ungdommens postkasse på skolene og butikker, og 
det sjekkes om det er noe ungdommen vil ta opp før ungdomsrådsmøtene.
Forslag fra Viggo Rødsjø: Ungdomsrådet bør samle elevrådene til et møte for å finne ut hva 
elevene og skoleungdom mener og tenker om ting som skjer, for eksempel hvordan 
integrere de som bor på hybel.

Forslag fra Ida Barseth og Viggo Rødsjø ble enstemmig vedtatt. 

Endelig vedtak:
- Det henges opp ungdommens postkasse på skolene og butikker, og det sjekkes om det er 
noe ungdommen vil ta opp før ungdomsrådsmøtene.
- Ungdomsrådet bør samle elevrådene til et møte for å finne ut hva elevene og skoleungdom 
mener og tenker om ting som skjer, for eksempel hvordan integrere de som bor på hybel.


